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Tour Code: UPM-3

Australia
澳洲

Bell Tower
天鹅钟塔

Fisherman Boat Harbour
弗里曼特尔渔船码头

皇家公园
Kings Park

皇家公园

Mandurah Dolphin Marine Cruise
曼杜拉海豚行程次序，以當地旅社安排為准。

Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

珀斯＋曼杜拉海豚
PERTH +

MANDURAH DOLPHIN



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:
SCHEDULE

Fremantle War Memorial
费曼斯特尔纪念碑

Fremantle War Memorial
费曼斯特尔纪念碑

Chocolate Factory
巧克力工厂

Chocolate Factory
巧克力工厂

Council House
市政厅

Council House
市政厅

D1 DEPARTURE a PERTH
(MOB)

 Free at own leisure or join optional
 tour:
Optional Tour: Rottnest Island - 
AUD 100 per pax:
• Swan River cruise with

commentary
• Discover historic sights,

lighthouses and coastline,
surrounded by gorgeous island
scenery

• Spy some island wildlife, including
quokkas

*Tour end at Barrack Street Jetty & own
arrangement back to CBD Hotel

D5 PERTH (B)

D6 PERTH a DEPARTURE
(B/MOB)

 DFO Perth (Factory Outlet)

 Caversham Wildlife Park + Live Farm 
  Show
 Winery (wine tasting)
 Mondo Nougat (Closed on Monday)
 Morish Nuts
 Chocolate Factory

D2
PERTH b SWAN VALLEY 
b PERTH (L)

 Dolphin Scenic Marine Cruise
 Fremantle Drive Pass

• Fisherman Boat Harbour
• Roundhouse
• Cappuccino Strip
• The Esplanade

 Fremantle War Memorial
 Frementle Weekend Market 

*Open from Friday to Sunday only

D3 PERTH b MANDURAH b 
FREMANTLE b PERTH (B/L)

 Perth City Tour Drive Pass
• Parliament House
• Council House
• St. Georges Terrace
• Barrack Arch

 Kings Park Botanical Garden
  (Photo Stop)
 Bell Tower (Photo Stop)
 Elizabeth Quay
 Watertown Brand Outlet Centre

D4 PERTH (B/L)

 Kings Park - a 400 hectares of virgin bush land plus beautiful manicured
gardens and offers the most spectacular view of Perth Skyline.

 Parliament House - it is the home of the Parliament of Western Australia,
including the Legislative Council (upper house) and Legislative Assembly (lower
house). The building exhibits elements of Greek Revival architecture.

 St. Georges Terrace - it runs parallel to the Swan River and forms the major
arterial road through the central business district.

 Barrack Arch - the Barracks Arch is one of Perth’s historic landmark
buildings. The area around it was land marked for a freeway.

 Council House - opened by Queen Elizabeth II on 25th March 1962, this
building, which houses the offices of the Perth City Council, was one of the first
of Perth skyscrapers to have walls of glass on all sides.

PERTH

 Fremantle - the bustling, dynamic port city of Fremantle has long been
renowned for its eclectic mix of arty and alternative types. Most of the buildings
here are built during the 19th century, and retains a large Victorian-style
building.

 Fremantle War Memorial - the memorial itself comprises a large obelisk.
The site, located on High Street near the centre of Fremantle, overlooks
Fremantle Harbour, and was established by the Fremantle Town Council in
1928 to commemorate the losses of the First World War.

 Roundhouse - the Roundhouse is the oldest public building in the State of
Western Australia. It was built to hold any person convicted of a crime in the
settlement and was used until 1886.

 Fisherman Boat Harbour - take a stroll around the harbour and you’ll see
all sorts of maritime activities going on including local fishermen hauling in
catches. The harbour has an interesting history - starting life in the early 1900s
as a single jetty and fish market. With the staging of the America’s Cup yacht
race defence off Fremantle in 1987 the harbour underwent a massive facelift.

 Weekend Market (Open Fri-Sun) - the Fremantle Markets are housed in
the Victorian-era building, offering up to 150 stalls of beautiful products of all
kinds including handicrafts, specialty foods, and a beautiful fruit and vegetable
market.

FREMANTLE

 Caversham Wildlife Park - join in the interactive farm show, meet with
koalas, kangaroos, quokkas, emus, camels, dingoes and many more. You can
make the most of your esperience at Caversham Wildlife Park.

 Chocolate Factory - combining hundreds of delicious. Enjoy the samplings
of some freshly made chocolates here and get a chance to see how chocolate
is made.

SWAN VALLEY

✓ 4 Breakfast / 2 Lunch
Special Cuisine: 
★ Fish and Chips Cuisine ★Western Cuisine
★Chinese Cuisine

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Mantra on Murray or similar class x4 Nights



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

Fremantle Weekend Market
周末市场

Fremantle Weekend Market
周末市场

Elizabeth Quay
伊丽莎白码头

Elizabeth Quay
伊丽莎白码头

Caversham Wildlife Park
凯维森野生动物园

Caversham Wildlife Park
凯维森野生动物园

第一天 启程 a 珀斯 (机上用餐)

第二天 珀斯 b 天鹅谷 b 珀斯 (午)

 凯维森野生动物园
 酒庄（红酒品尝）
 牛轧糖工厂（逢周一休息）
 坚果店
 巧克力工厂

第三天
珀斯 b 曼杜拉 b 费曼斯特尔 
b 珀斯 (早/午)

 曼杜拉海豚游船
 费曼斯特尔途径

• 渔船码头
• 圆屋
• 咖啡大道
• 弗里曼特尔滨海公园

 费曼斯特尔纪念碑
 费曼斯特尔周末市场
 ＊只在每个星期五、六及日开放

第四天 珀斯 (早/午)

 珀斯市区游途经
• 国会大厦
• 市政大楼
• 圣乔治
• 军营门

 皇家公园（打卡）
 天鹅钟塔（外观）
 伊丽莎白码头
 水城品牌购物中心

第五天 珀斯 (早)

 全天自由活动或参加自费项目：
 ＊自费项目：罗特尼斯岛－澳币100

    一人
• 天鹅河游船
• 探索历史名胜、灯塔和海岸线，

周围环绕着美丽的岛屿风光
• 寻找岛上的野生动物, 包括短尾

       矮袋鼠
 ＊行程将于巴拉瑞克街码头结束，自行安

    排回酒店

第六天 珀斯 a 回程 (早/机上用餐)

 DFO 珀斯（购物中心）

 皇家公园 - 这里地势较高，可以俯瞰到整个珀斯和天鹅河的美景。园内共种植
培育了6000多种花草。每年9月到10月之间在此举办的野花节是西澳的一大盛
事，吸引着几万游客前来参观。公园里有一个土著文化艺术馆及一座州立战争
纪念碑，用来纪念在两次世界大战中丧生的军人。

 国会大厦 - 这是西澳大利亚州议会的所在地，包括立法会（上院）和立法议会
（下院）。该建筑呈现出希腊复兴时代的建筑元素。

 圣乔治 - 平行延伸到天鹅河，为珀斯市中央商业区的主要街道。

 军营门 - 军营门坐落在珀斯CBD的西面，在圣乔治大道上，比邻国会大厦，在
这里可以了解有关西澳大利亚的殖民地历史，是珀斯一处重要的地标。

 市政大楼 - 这座迷人的历史性建筑经历过恢复和整修的过程，是澳大利亚唯一
由囚犯建造的首府市政厅。

珀斯

 费曼斯特尔 - 一个古意盎然的海港城市。这里的建筑大多都是19世纪时期建造
的，而大部分建筑物已被当地政府列入保护古迹，也保留了大量的维多利亚式
的建筑。来到弗里曼特尔市你会看到古老的民居、古老的街道，仿佛时光光倒
流200年。

 费曼斯特尔纪念碑 - 弗里曼特尔港口曾是第一次世界大战的军港，纪念碑是为
了记念那些在战争中牺牲的军人。这处也是弗里曼特尔的最高点，可360度俯瞰
四周的美景。

 圆屋 - 它是天鹅河殖民初期的第一座监狱，也是西澳最古老的公共建筑物。由
於圆屋居高临下，且濒临印度洋，在此可以看遍市区、港口、印度洋，是当地
最佳观看点。

 渔船码头 - 费曼斯特的捕鱼船港，是一个值得你停留欣赏美景及享受美食的地
方。你可漫步于浮桥，海滨公园和海滩。

 周末市场（只在星期五，六及日开放） - 维多利亚时代的建筑，於1980年 被列
为国家遗产文物。只在周五、周六、周日开放。费曼斯特尔市场提供接近150个
摊位各种西澳特产和商品应有尽有，有工艺品，特色食品， 水果和蔬菜市场。

费曼斯特尔

 凯维森野生动物园 - 参观农场秀，近距离观看树熊、袋鼠、塔斯曼尼亚恶魔、
毛鼻袋熊、负鼠以及不同种类的澳洲雀鸟。当然这里真正的主角是澳大利亚国
宝级动物——树熊。

 巧克力工厂 - 参观屡获殊荣的巧克力工厂及品尝结合数百种美味的巧克力，并
有机会看到制作巧克力的过程。

天鹅谷

✓ 4 早餐 / 2 午餐
风味餐：
★炸鱼薯条 ★西餐风味
★中餐风味

酒店住宿（4 晚）
✓ 曼特拉安默里酒店或同级 x 4 晚



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

  珀斯 PERTH  

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

总数:

Australia (Perth) - No time different with
Malaysia

澳洲（珀斯） 时间与马来西亚时间标准无相差

1 AUD = MYR 3.20

1 澳元 = 马币 3.20  

Voltage - almost always 230 V

电压 - 230伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁+一脚扁型插头 / 2 flat pin + 
1 flat pin in the centre

Australia Dollar  - AUD

澳大利亚元  - AUD

A320 Boeing 737

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Spring 春季
9月 – 11月
Sep to Nov
25℃ - 8℃

Summer 夏季
12月 – 2月
Dec to Feb
31℃ - 14℃

Autumn 秋季
3月 – 5月
Mar to May
29℃ - 10℃

Winter 冬季
6月 – 8月
Jun to Aug
18℃ - 7℃

Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 30kg and a hand carry bag not more
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过30公斤。

* 许多信用卡在澳洲都能通行
* Credit cards are used widely in Australia

Australia   : +61

澳洲 : +61


